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Από το υπ’ αριθ. 24/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 667/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση απολογισμού, ισολογισμού και 
αποτελεσμάτων χρήσης Δήμου Απ. Παύλου, 
διαχειριστικής περιόδου 2010. 

 
         Σήμερα 5 Οκτωβρίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 συνήλθε σε 
ειδική τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 30-9-2011 
γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010, του άρθρου 7 του 
Ν. 3443/2006 και του άρθρου 163 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων». 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  39 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Λ. 
Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 15)Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, 16)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 17)Π. 
Τσαπαρόπουλος, 18)Α. Καγκελίδης, 19)Μ. Παπαϊωνάννου, 20)Θ. 
Κορωνάς, 21)Κ. Συμεωνίδης, 22)Γ. Κάκαρης, 23)Β. Παπαδόπουλος, 
24)Κ. Κουτσαντάς, 25)Α. Νεστορόπουλος, 26)Α. Γκαμπέσης, 27)Κ. 
Κοστογλίδου, 28)Α. Βεσυρόπουλος, 29)Β. Γιαννουλάκης, 30)Χ. 
Τσιούντας, 31)Ε. Γουναράς, 32)Γ. Σουμπέκας, 33)Κ. Παναγιωτίδης, 
34)Δ. Γκέκα, 35)Α. Παπαδόπουλος, 36)Σ. Κουμτσίδης, 37)Ι. 
Σοφρόνωφ, 38)Γ. Μελιόπουλος, 39)Χ. Σαββαϊδου. 

Χ. Κούτρας,Λ. Τσαβδαρίδης. 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Ι. Λιάτσου, Α. Ορφανίδου, Ν. Αγγέλου. Κ. Καπανίδης. 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, 
Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. 
Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. 
Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Μετά την έναρξη της συνεδρίασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος.  
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 666/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. Βεσυρόπουλος. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 667/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Τσιαμήτρος, Γ. Κάκαρης, Π. 
Τσαπαρόπουλος, Α. Γκαμπέσης, Κ. Παναγιωτίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 668/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν. Τσιαμήτρος και αποχώρησαν οι κ.κ. Τ. 
Χατζηαθανασίου, Κ. Συμεωνίδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 669/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κες Χ. Γαϊτάνου, Μ. Παπαϊωάννου. 
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 670/2011 απόφασης προσήλθαν οι κες Χ. Γαϊτάνου, Μ. Παπαϊωάννου. 

 
 
 



 
 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το μοναδικό θέμα της ημερήσιας 
διάταξης, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 29-9-2011 εισηγητικό σημείωμα της 
αντιδημάρχου οικονομικών Ελισάβετ Αρχοντάκη, που έχει ως εξής: 

Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 163 του Ν.3463/06 του Δ.Κ.Κ. και των 
άρθρων 72 και 267 του Ν.3852/10, ως το τέλος Μαϊου εκείνος που ενεργεί την 
ταμειακή υπηρεσία του δήμου υποβάλλει δια του Δημάρχου στην Οικονομική 
Επιτροπή λογαριασμό της διαχείρισης του οικονομικού έτους που έληξε.  
      Μέσα σε δύο (2) μήνες αφότου παρέλαβε τα ανωτέρω στοιχεία, η Οικονομική 
Επιτροπή τα προελέγχει και το αργότερο (5) ημέρες μετά την λήξη του διμήνου 
υποβάλλει τον απολογισμό και ,προκειμένου για Δήμους που εφαρμόζουν το κλαδικό 
λογιστικό σχέδιο, τον ισολογισμό και τα αποτελέσματα χρήσεως μαζί με έκθεσή της 
στο Δημοτικό Συμβούλιο.  
      Το Δημοτικό Συμβούλιο μέσα σε προθεσμία δύο (2) μηνών αφότου παρέλαβε 
τον απολογισμό, τον ισολογισμό, τα αποτελέσματα χρήσεως και την έκθεση της 
Οικονομικής Επιτροπής, αποφασίζει με πράξη του, για την έγκριση του απολογισμού 
και του ισολογισμού και διατυπώνει τις παρατηρήσεις του σχετικά με αυτόν, σε 
ειδική γι’ αυτό το σκοπό συνεδρίαση στην οποία παρίσταται και ο διευθυντής των 
οικονομικών υπηρεσιών του Δήμου.   
      Στους Δήμους που εφαρμόζουν το κλαδικό λογιστικό σχέδιο στην ανωτέρω 
ειδική συνεδρίαση  του Δημοτικού Συμβουλίου καλείται και παρίσταται και ο 
ορκωτός ελεγκτής-λογιστής ή ο αναπληρωτής του, ο οποίος συνέταξε το 
πιστοποιητικό ελέγχου. 
       Με την ολοκλήρωση των ισολογισμών και των αποτελεσμάτων χρήσεως του 
έτους 2010 και ύστερα από την με αρίθμ.372/11 Απόφαση Οικονομικής Επιτροπής, 
σύμφωνα με την οποία  έγινε ο προέλεγχος των απολογισμών των πρώην Δήμων 
Απ.Παύλου, Βέροιας, Βεργίνας, Δοβρά και Μακεδονίδος και ισολογισμών των 
Δήμων Απ.Παύλου, Βέροιας και Δοβρά έτους 2010, και σε εφαρμογή των διατάξεων 
του άρθρου 163 του Ν.3463/06,  σας υποβάλλουμε τους απολογισμούς και 
ισολογισμούς της  Διαχειριστικής Χρήσης (1 Ιανουαρίου – 31 Δεκεμβρίου 2010), 
συνοδευόμενα από έκθεση ελέγχου της Οικονομικής Επιτροπής και παρακαλούμε ν’ 
αποφασίσετε: 
       1- Για την έγκριση ή μη των Απολογισμών και Ισολογισμών έτους 2010 των 
πρώην Δήμων που συγχωνεύτηκαν στον νέο Δήμο Βέροιας,  αφού σας γνωρίσουμε 
ότι: 
      Α) Ο απολογισμός του Δήμου Απ.Παύλου του έτους 2010 παρουσιάζει: 
Εσοδα:3.835.797,80€  Εξοδα: 3.607.820,46€  και Χρηματικό Υπόλοιπο: 
227.977,34€. 
       Ο ισολογισμός του Δήμου Απ.Παύλου χρήσης 2010 παρουσιάζει: Γενικό 
Σύνολο Ενεργητικού 16.550.257,29€, Γενικό Σύνολο Παθητικού 16.550.257,29€  
Καθαρά Αποτελέσματα (Ζημία) Χρήσης  -1.424.203,04€. 
    Β) Ο απολογισμός του Δήμου Βέροιας του έτους 2010 παρουσιάζει: 
Εσοδα:23.889.729,78€  Εξοδα: 23.125.023,88€  και Χρηματικό Υπόλοιπο: 
764.705,90€. 
       Ο ισολογισμός του Δήμου Βέροιας χρήσης 2010 παρουσιάζει: Γενικό Σύνολο 
Ενεργητικού 101.660.317,76€, Γενικό Σύνολο Παθητικού 101.660.317,76€  
Καθαρά Αποτελέσματα (Ζημία) Χρήσης  -3.588.054,34€. 
    Γ) Ο απολογισμός του Δήμου Δοβρά του έτους 2010 παρουσιάζει: 
Εσοδα:2.866.183,21€  Εξοδα: 2.825.469,46€  και Χρηματικό Υπόλοιπο: 
40.713,75€. 
       Ο ισολογισμός του Δήμου Δοβρά χρήσης 2010 παρουσιάζει: Γενικό Σύνολο 
Ενεργητικού 11.774.158,45€, Γενικό Σύνολο Παθητικού 11.774.158,45€  
Καθαρά Αποτελέσματα (Ζημία) Χρήσης  -139.559,22€. 
    Δ) Ο απολογισμός του Δήμου Βεργίνας του έτους 2010 παρουσιάζει: 
Εσοδα:1.642.945,46€  Εξοδα: 1.556.560,63€  και Χρηματικό Υπόλοιπο: 
86.384,83€. 



    Ε) Ο απολογισμός του Δήμου Μακεδονίδος του έτους 2010 παρουσιάζει: 
 Εσοδα: 2.176.475,67€  Εξοδα: 2.078.594,45€  και Χρηματικό Υπόλοιπο: 

97.881,22€. 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Αλεξανδροπούλου : Στη χρήση του 2010 και ενόψει του ότι ο Δήμος Απ.  

Παύλου θα ενοποιείτο με το Δήμο Βέροιας, έγινε τακτοποίηση του ελλείμματος 
ταμείου που εμφανιζόταν στον ισολογισμό μέχρι και την 31/12/2009. Αυτά που δεν 
απεικονίζονται στον ισολογισμό του Δήμου Απ. Παύλου, είναι υποχρεώσεις προς την 
ΔΕΥΑ 151.200€ που είχαν κατατεθεί στις χρήσεις του 2005 και 2006 από τη ΔΕΥΑ 
στο Δήμο Απ. Παύλου και δεν εμφανίζονται υποχρεώσεις προς τον παιδικό σταθμό 
65.000€.  

Κατά τα υπόλοιπα, έχουν γίνει όλες οι τακτοποιήσεις, μάλλον είχαν γίνει πριν 
την 31/12/2009 και η χρήση του 2010 διόρθωσε μόνο το ποσό που εμφανιζόταν στο 
ταμείο, ως καταθέσεις μετρητών, ως μετρητά στο ταμείο, συγνώμη. Τα υπόλοιπα όλα 
τα θέματα είναι αναλυτικά γραμμένα στην έκθεσή μου και για ότι θέλετε με ρωτάτε 
για οποιαδήποτε διευκρίνιση.  

Πρόεδρος : Ερωτήσεις υπάρχουν προς την ορκωτή λογίστρια; 
Δαούλας : Σύμφωνα με τον 3852/2010, οι απολογισμοί και οι ισολογισμοί των 

Δήμων που συνενώνονται, εγκρίνονται από τα νέα Δ.Σ. που προκύπτουν με τον 
Καλλικράτη. Καθώς και υπογράφονται και οι ισολογισμοί από την Οικονομική 
υπηρεσία του νέου Δήμου.  

Εκείνο που ήθελα να τονίσω είναι ότι και αυτό είναι μια προτροπή προς το 
Δ.Σ., με όλες τις διαφωνίες που έχετε θα πρέπει κάποια στιγμή να εγκρίνετε τους 
ισολογισμούς, με επιφύλαξη, γιατί και εμείς σαν υπηρεσιακοί παράγοντες εκείνο που 
κάνουμε, υποχρεωνόμαστε από το Νόμο να υπογράψουμε για καταστάσεις και 
αποτελέσματα που δεν τα γνωρίζουμε. Λοιπόν, όπως κάνουμε εμείς, που τα 
υπογράφουμε και θα τα υπογράψουμε με μια επιφύλαξη για τυχόν ενδεχόμενες 
αλλαγές οι παρατηρήσεις που θα γίνουν σε μελλοντικούς ελέγχους, κατά τον ίδιο 
τρόπο θα πρέπει και το Δ.Σ., αυτή τη στιγμή, να πάρει μια τέτοια απόφαση για να 
προχωρήσουμε και να κλείσουμε τους ισολογισμούς της επερχόμενης χρήσης. 

Πρόεδρος : Ερωτήσεις, παρακαλώ. 
Κορωνάς : Μια επισήμανση μόνο. Αυτό που είπε ο κ. Δαούλας θα έπρεπε να 

το πει και για τον ισολογισμό της Βέροιας και όχι μόνο για τον Απ. Παύλο. 
Δαούλας : Αυτό ισχύει για όλους τους ισολογισμούς. Απλά δεν αναφέρθηκα 

ποιο μπροστά γιατί ήμουν υπεύθυνος για τον ισολογισμό του Δήμου Βέροιας. 
Μιχαηλίδης : Πρόεδρε, επ’ αυτού η ερώτηση, που ανέφερε ο κ. Δαούλας. 

Άκουσα στο προηγούμενο θέμα της συνεδρίασης, συναδέλφους οι οποίοι πολύ εύκολα 
είπαν «να σηκώσουμε τα μανίκια και να κάτσουμε να δούμε τι μπορεί να γίνει, τι 
ακριβώς πρέπει να κάνουμε, να έχουμε σύμπνοια και να προχωρήσουμε μπροστά, 
αφήνοντας το χθες πίσω» και είδα, με πολύ μεγάλη ευκολία, την καταψήφιση του 
απολογισμού, του ισολογισμού και των δράσεων του 2010 για τον Καποδιστριακό 
Δήμο της Βέροιας.  

Η ερώτησή μου είναι συγκεκριμένη προς τον Διευθυντή, εάν λοιπόν και εμείς 
οι οποίοι δεν είχαμε εικόνα ή η εικόνα μας ήταν επιδερμική, επιφανειακή και άκρως 
δειγματοληπτική, για τους πρώην Καποδιστριακούς Δήμους Μακεδονίδος, Δοβρά, 
Απ. Παύλου και Βεργίνας, εάν λοιπόν και εμείς που είχαμε αυτή την αμυδρή εικόνα 
δεν ψηφίσουμε ή δεν ψηφιστεί ο απολογισμός ενός Δήμου, του Απ. Παύλου ή της 
Δοβρά ή της Μακεδονίδος ή της Βεργίνας, θέλω να μας εξηγήσετε με μεγάλη 
σαφήνεια κ.Διευθυντά, τι ακριβώς μέλλει γενέσθαι την επόμενη μέρα. Λειτουργεί ο 
Δήμος; Δεν λειτουργεί ο Δήμος; Λειτουργεί η υπηρεσία; Θέλω με σαφήνεια για να 
γίνει σαφές στους συναδέλφους. 

Τσιλογιάννης: Λοιπόν, εάν δεν εγκριθεί κάποιος απολογισμός κάποιου πρώην 
Δήμου, θα πάει στην Περιφέρεια, η οποία θα το επιστρέψει, για να γίνει ξανά σαν 
θέμα συζήτησης, μέχρις ότου εγκριθεί. Σε ότι αφορά την καθημερινή λειτουργία του 
Δήμου δεν την επηρεάζει σε τίποτε τέτοιο ενδεχόμενο. 

Δαούλας: Και εγώ συμφωνώ, δεν υπάρχει κανένα θέμα, απλά για να 
ξεπεράσουμε τις διαδικασίες και να μην επανέρχεται το θέμα στο Δ.Σ. 



Σαββαΐδου: Δεν θα κάνω ακριβώς τοποθέτηση απλά θα εξηγήσω την 
καταψήφιση όλων των απολογισμών, από μέρους μου. Επιφυλάσσομαι λοιπόν γι’ 
αυτούς τους απολογισμούς, ο χρόνος δεν επαρκούσε, παρότι ειπώθηκε ότι επαρκούσε, 
για να έχεις μια αντικειμενική άποψη. Παρόλα αυτά, παρά την καταψήφιση αυτών 
των απολογισμών από εμάς, όλα τα στοιχεία είναι υπό διερεύνηση και σε περίπτωση 
που δούμε κάποια κενά γενικότερα, θα θέσουμε πάλι ερωτήματα στο Δ.Σ.  

Β. Παπαδόπουλος: Δεν θα έπαιρνα το λόγο και εγώ, δεν είχα σκοπό. Αλλά μου 
έκανε εντύπωση και μένα η στάση πολλών συναδέλφων και δεν θα πω αντιπολίτευση 
γιατί εδώ συμφωνήσαμε όλοι με τις τοποθετήσεις μας πριν, στην περίπτωση του 
απολογισμού του Δήμου Βέροιας, ότι πρέπει όλοι μαζί, σε τέτοια ζητήματα, να 
προχωράμε.  

Ξαφνικά βλέπουμε, όπως είπε και ο κ. Μιχαηλίδης πριν, μια καταψήφιση 
μεγαλοπρεπέστατη, χωρίς να έχουμε λάβει αυτό το μήνυμα από τις τοποθετήσεις. Εάν 
λοιπόν υπάρχει κάποιος συγκεκριμένος λόγος που καταψήφισαν οι συνάδελφοι, θα 
έπρεπε συγκεκριμένα να αναφερθεί, τουλάχιστον από κάποιον εξ αυτών, για να μας 
ανοίξουν τα μάτια, με λίγα λόγια. Διότι εμείς δεν είδαμε κάποιο λόγο για να 
καταψηφίσουμε τον απολογισμό του Δήμου Βέροιας. Το ίδιο πιστεύω θα γίνει και με 
τους απολογισμούς που ακολουθούν. 

Νεστορόπουλος Σαν πρώην Δήμαρχος Απ. Παύλου, ειλικρινά θέλω να 
ευχαριστήσω από καρδιάς, την πανάξια, την κ.Αλεξανδροπούλου, την ορκωτό η οποία 
σήμερα είναι παρούσα και την οποία είχαμε και εμείς στο Δήμο μας και ειλικρινά την 
ευχαριστώ για άλλη μια φορά που κατόρθωσε να κλείσει τους ισολογισμούς των ετών 
2005,2006,2007,2008 και 2009 στον πρώην Δήμο Απ. Παύλου. Επίσης θέλω να 
ευχαριστήσω και την κ.Κυριακοπούλου, την προϊσταμένη και την κ.Καραλή που 
συνετέλεσαν ώστε να κλείσουν οι ισολογισμοί. Θέλω να επισημάνω ότι για τον 
απολογισμό και τον ισολογισμό του 2010 που καλείστε να εγκρίνετε, τα παρακάτω.  

Πρώτα θα αναφερθώ με τον απολογισμό και θα πω ότι τα έσοδα το 2010 ήταν 
ύψους 3.835.797,80€ τα ενταλθέντα, πληρωθέντα 3.607.820,00€ και το χρηματικό 
υπόλοιπο που παραδόθηκε στο Δήμο Βέροιας στις 31/12/2010 227.977,34€ συν 
κάποια άλλα που στην πορεία βρήκε η κ.Αρχοντάκη, η αντιδήμαρχος, στο Ταμείο 
Παρακαταθηκών και φτάνανε στο ύψος, αν δεν κάνω λάθος, των 14.000,00 € κα 
Αρχοντάκη; Των 27.000,00 €.  

Οι οφειλές, που αναφέρονται στον ισολογισμό και τον έχετε όλοι σας, εκτός 
των δανειακών υποχρεώσεων είναι στο ύψος του 1.285.000€ πλην 42.000€ που είναι 
οι μακροχρόνιες υποχρεώσεις, πάμε στο 1.243.000€. Αν απ’ αυτό το ποσό 
αφαιρέσουμε και το χρηματικό υπόλοιπο που παραδόθηκε πλέον στον Καλλικρατικό 
Δήμο Βέροιας, η τελική οφειλή του Δήμου Απ. Παύλου που ήρθε στον Καλλικρατικό 
Δήμο Βέροιας, είναι λιγότερο από 1.000.000€. Βέβαια αν αφαιρέσουμε και κάποια 
χρήματα που φαίνονται σαν οφειλές και σαν ένα έργο συνεχιζόμενο για την 
αντικατάσταση του δικτύου ύδρευσης, που είναι από τις οριζόντιες δράσεις του 
ΘΗΣΕΑ και φτάνει στο ύψος των 68.000€ τότε φτάνουμε στις 900.000€ περίπου η 
πραγματική οφειλή του Δήμου Απ. Παύλου.  

Εδώ θέλω να τονίσω κατηγορηματικά ότικαμία άλλη οφειλή για έργο που 
έγινε επί θητείας μου, εκτός αυτών που απεικονίζονται στον ισολογισμό, δεν υπάρχει. 
Το αναφέρω αυτό διότι υπάρχουν εκκρεμείς αγωγές που προέρχονται από την 
προηγούμενη περίοδο. Δηλαδή του 2003 έως το 2006 και φτάνουν στο ύψος πάνω από 
400.000€. Στην περίοδο την προηγούμενη αυτά. Αναφέρομαι σ’ αυτό επειδή η 
Δήμαρχος, σε προηγούμενα Δ.Σ., είπε επί λέξη ότι «είναι γνωστό τοις πάσοι ότι ο 
υποφαινόμενος, εγώ δηλαδή, πλήρωνε μόνο τις υποχρεώσεις της δικής του θητείας», 
ενώ των προηγουμένων από μένα θητειών, δεν τις πλήρωνα.  

Εδώ θέλω να αναφερθώ και να πω ότι όπως προκύπτει από τον ισολογισμό του 
Δήμου το 2006, του πρώην Δήμου Απ. Παύλου, για βραχυπρόθεσμες οφειλές το ποσό 
έφτανε στα 2.361.000€ πλην 40.000€ που ήταν οι μακροπρόθεσμες 2.320.000€. Το 
παράξενο αυτό που συνέβη στο δικό μας Δήμο Πρόεδρε, επιτρέψτε μου και δώστε 
μου λίγο περισσότερο χρόνο, ήταν ότι στον προϋπολογισμό που συνέταξε η υπηρεσία 
το έτος 2007, έχει μια σειρά από έργα συνεχιζόμενα που φτάνουν στο ύψος του 
1.108.000€. Δηλαδή, ήταν δημοπρατημένα και ήταν συνεχιζόμενα αυτά τα έργα και 



συνολικά φτάνουμε σ’ ένα ύψος οφειλής 3.389.000€ κύριοι συνάδελφοι, που 
παρέλαβα εγώ την 1/1/2007.  

Το σημερινό που ανέφερα πριν, το τελικό, είναι κάτω από 1.000.000€. 
Καταφέραμε τα 4 χρόνια της θητείας μας να αποπληρώσουμε χρέη και οφειλές που 
φτάνανε στο ύψος των 2.400.000€.  

Το χρηματικό υπόλοιπο που πήρε η διοίκησή μας 1/1/2007 απ’ την 
προηγούμενη διοίκηση, ήταν 10.000€ μόνο. Παράλληλα, στο Δήμο μας μετά από 
αίτημά μας, γιατί τον πρώτο μήνα κιόλας διαπιστώσαμε ότι λείπανε χρήματα απ’ το 
ταμείο του Δήμου, διενεργήθηκε έλεγχος από Ελεγκτές Δημόσια Διοίκησης και 
διαπιστώθηκε μετά από 2 χρόνια περίπου, από το πόρισμα των Ελεγκτών Δημόσιας 
Διοίκησης, ότι λείπανε από το ταμείο του Δήμου 1.323.000€ συν τους τόκους, 
επιβλήθηκε ένας καταλογισμός ύψους 1.000.707€.  

Προτείνω λοιπόν, στο σώμα, να εγκριθούν οι οικονομικές καταστάσεις, ο 
ισολογισμός δηλαδή και ο απολογισμός του πρώην Δήμου Απ. Παύλου, με μόνες 
επιφυλάξεις στα θέματα που αναφέρονται στην έκθεση ελέγχου του ορκωτού ελεγκτή, 
ήτοι για το ποσό, όπως αναφέρθηκε και η κα Αλεξανδροπούλου, το ποσό των 
151.200,00 € της ΔΕΥΑ και των 65.000,00 € στον Παιδικό Σταθμό. Και για άλλη μια 
φορά, ειλικρινά, θέλω να ευχαριστήσω πάλι την κ.Αλεξανδροπούλου, γιατί αν δεν 
είχαμε αυτήν, ίσως να μην κλείναμε ισολογισμούς. Γιατί είχαμε γραφείο από την 
Αθήνα, παιδευόταν ένα χρόνο και δεν μπόρεσε να μας κάνει τίποτα. 

Πρόεδρος: Πάντως επιλεκτικά την ευχαριστείτε κ. Νεστορόπουλε ήδη έχει την 
ευθύνη του έλεγχο του Δήμου Βέροιας. Είναι σαν να την αναιρείτε δηλαδή. 

Δήμαρχος: Έτσι ακριβώς Πρόεδρε. Γιατί θα πρέπει λιγάκι να υπάρχει η 
αισχύνη και να σκεφτόμαστε τι κάνουμε και τι λέμε ένα λεπτό μετά.  

Υπάρχει πολιτική μεγαλοψυχία και υπάρχει και πολιτική εμπάθεια εδώ μέσα 
και υπάρχει και πολιτική μικροψυχία και υπάρχει και προχειρότητα και ανευθυνότητα, 
που ειπώθηκαν πριν. Γιατί είναι γνωστό στους συναδέλφους, εκτός εάν πια αν δεν 
γνωρίζουν τα θέματα, ότι καταψηφίζοντας, πρώτα απ’ όλα θίγουν την ορκωτή γιατί 
την δουλειά της εδώ και τα αποτελέσματα της έρευνάς της ψηφίζουμε, κατά 
δεύτερων, ταλαιπωρούν το Δ.Σ., γιατί εμείς πλειοψηφία έχουμε, μπορούμε να 
κάνουμε ότι θέλουμε. Μπορούμε να καταψηφίσουμε και είναι για καταψήφιση ο 
απολογισμός σας κ. Νεστορόπουλε. Στην πραγματική του διάσταση, είναι για 
καταψήφιση ο απολογισμός σας. Αλλά….. 

Τσιούντας: Πρόεδρε διαμαρτύρομαι. Δεν επιτρέπεται να ακούγονται τέτοια 
πράγματα σε Δ.Σ. Δηλαδή σήμερα τι κάνουμε; Ελέγχουμε την ορκωτή λογίστρια και 
θα ψηφίσουμε εμείς; 

Πρόεδρος: Η Δήμαρχος έχει τη δυνατότητα από τον κανονισμό, οποιαδήποτε 
στιγμή να τοποθετείται. Και ο καθένας εδώ μέσα έχει τον τρόπο τον δικό του να 
εκφράζει την άποψή του. Δεν νομίζω λοιπόν ότι τίθεται θέμα. Σας παρακαλώ. 

Δήμαρχος: Ξέρετε λοιπόν πάρα πολύ καλά εκτός αν δεν ξέρετε να σας το πω, 
ότι αν εμείς αποφασίσουμε να καταψηφίσουμε, που όπως είπα για καταψήφιση είναι ο 
απολογισμός, τον απολογισμό του Δήμου…… 

Νεστορόπουλος: Να αιτιολογήσετε γιατί είναι για καταψήφιση, όχι να πείτε 
άντε μια κουβέντα μόνο. Εγώ σας προκαλώ, όποτε θέλετε, παρουσία και της 
κ.Αλεξανδροπούλου, όποτε θέλετε να τα πάρουμε ένα-ένα.   

Δήμαρχος: Μην μπερδεύετε την κ.Αλεξανδροπούλου. Μην μπερδεύετε και 
μην ψάχνουμε άλλοθι. 

Βοργιαζίδης : Εσείς αιτιολογήσατε; 
Δήμαρχος: Ξέρουν οι συνάδελφοι άραγε, ότι αν εμείς με την πλειοψηφία που 

διαθέτουμε, καταψηφίσουμε τον απολογισμό του Δήμου Απ. Παύλου ή δεν ξέρω 
ποιού άλλου Δήμου, που έχει προβλήματα, το θέμα θα ξανάρθει στο Δ.Σ.; Και αν 
συνεχίζουμε να τον καταψηφίζουμε, θα ξανάρθει και θα ξανάρθει στο Δ.Σ.; Είμαστε 
μικρά παιδιά εδώ; Τα στοιχεία είναι εκεί και τα βλέπουμε όλοι μας, αλλά χρειάζεται 
και πολιτική, γιατί πριν από λίγο μιλούσαμε για τα βασικά μας ζητήματα. Χρειάζεται 
πολιτική ανωτερότητα εδώ, χρειάζεται πολιτική ανωτερότητα και αφού δεν την 
επιδεικνύετε, θα την επιδείξουμε εμείς. Παρακαλώ να προχωρήσουν οι συνάδελφοι.  



Χατζηαθανασίου: Δήμαρχε θα διαφωνήσω με τη διατύπωση ότι χρειάζεται 
πολιτική ανωτερότητα, χρειάζεται πολιτική ωριμότητα και όχι πολιτική ανωτερότητα.  

Χρειάζεται πολιτική ωριμότητα, διότι συνεπής προς αυτά που διατύπωσα 
προηγούμενα, εγώ θα ψηφίσω τον απολογισμό του Δήμου για τον οποίο συζητάμε, με 
όποιες επιφυλάξεις, λόγω του ότι δεν γνωρίζουμε όσο γνωρίζουμε το Δήμο Βέροιας, 
θέλοντας να δώσω και ένα μήνυμα ότι, αυτό το βαθύ και μεγάλο χαράκωμα, γιατί 
φαίνεται ότι είναι πάρα πολύ μεγάλο και δεν μπορούμε να το υπερπηδήσουμε, πρέπει 
να σπάσει κάπου.  

Πρέπει κάποτε να σπάσει αυτό το χαράκωμα, κύριοι της απέναντι πλευράς οι 
οποίοι σαν ένα μπλοκ σηκώσατε τα χέρια κατά του απολογισμού του Δήμου Βέροιας. 
Λες και εγκλημάτησε όλη η Δημοτική αρχή για τον απολογισμό αυτό, θα δεχόμουν 
κατά πλειοψηφία να τον καταψηφίσετε, αλλά θα υπήρχαν και μερικοί που θα λέγανε, 
θα τον ψηφίσω για να πάει ο Δήμος μπροστά. Έχω δώσει δείγματα προσωπικά, σε 
πάρα πολλές περιπτώσεις, να ψηφίσω απόψεις δικές σας και θα συνεχίσω με το ίδιο 
βιολί, ότι εξυπηρετεί το Δήμο, δεν με ενδιαφέρει από πού προέρχεται, θα το 
υπερψηφίζω. Αυτό θα κάνω και για τον απολογισμό του Δήμου για τον οποίο 
συζητάμε.  

Κλείνω λοιπόν και λέω ότι για μένα αποτελεί θεμελιώδη αρχή πολιτικής 
ωριμότητας, απ’ αυτή την αίθουσα κάποια στιγμή να αρχίσουμε να ομονοούμε, 
κάποτε να βγάζουμε κοινά συμπεράσματα και κάποτε να διεκδικούμε μαζί και όχι ο 
καθένας να υπονομεύει τη θέση του άλλου, μόνο και μόνο για να αποτύχει και δεν 
αναφέρομαι σε κανέναν από τους παρόντες. Αλλά μην μου πείτε όλοι, ότι δεν 
υπάρχουν τέτοιου είδους παραδείγματα, να υπονομεύουμε τη θέση αυτού που ασκεί 
εξουσία για να κερδίσουμε εμείς και να πάρουμε την καρέκλα. Αυτά είναι τα θλιβερά 
που οδήγησαν τον τόπο σ’ αυτή την κατάσταση, ευχαριστώ. 

Τσιούντας : Εγώ βέβαια δεν περίμενα να ακούσω απ’ τη Δήμαρχο αυτά, να 
μας καλεί δηλαδή να ψηφίσουμε τον απολογισμό, ενώ είναι για καταψήφιση. Πως θα 
το κάνετε εσείς, δεν το ξέρω. Να κάνει εισήγηση και να μας καλεί να ψηφίσουμε 
απολογισμό, ενώ είναι για καταψήφιση, αυτό άκουσα εγώ.  

Το δεύτερο που άκουσα και δεν είναι επιτρεπτό είναι ότι σήμερα δεν 
ελέγχουμε τη δουλειά της κ.Αλεξανδροπούλου, αυτά είναι τα στοιχεία, τα δεδομένα, 
αυτά βρήκε, αυτά έγραψε, αυτά μας καταθέτει. Τη δουλειά της θα ελέγξουμε; Είναι 
δυνατόν; Αυτό θα ψηφίσουμε, αν έκανε καλή δουλειά η κ.Αλεξανδροπούλου; Αυτό 
είπε η Δήμαρχος, αυτό θα ψηφίσουμε;  

Όχι, θα ψηφίσουμε σε σχέση με τον προϋπολογισμό που κάναμε, τον 
απολογισμό και υστερεί σημαντικά γι’ αυτό λέμε όχι. Ενώ πολλές φορές, σε πολλά 
ζητήματα έχουμε πει ναι και έχουμε δείξει τη διάθεσή μας και να σας πω και για το 
συγκεκριμένο, στην Οικονομική Επιτροπή στην οποία συμμετέχω, ψήφισα τον 
προϋπολογισμό για να έρθει στο Δ.Σ. και να συζητηθεί στην ολομέλεια. Σήμερα 
λοιπόν, μετά τη συζήτηση αυτή, λέω όχι κ. Χατζηαθανασίου, ενώ πολλές φορές, σε 
πολλά ζητήματα, είπα ναι. Και είμαι υπέρ της Νέμεσης, πάντα. Να συμπληρώσω 
επίσης ότι δεν περίμενα και κριτική από τους συναδέλφους, τον κ. Μιχαηλίδη και τον 
κ. Παπαδόπουλο, να κρίνουν τη δική μου την ψήφο, ούτε και αυτό το περίμενα. 

Μιχαηλίδης : Είναι πολύ βολικό Πρόεδρε, πάρα πολύ βολικό, σ’ αυτή την 
αίθουσα να εξάρουμε από τη μια πλευρά την δουλειά της ορκωτού και απ’ την άλλη 
να μην κάνουμε κουβέντα. Είναι πάρα πολύ απλό αυτό.  

Άρα λοιπόν, στο Δήμο Απ. Παύλου έκανε πολύ καλά τη δουλειά της, για την 
δουλειά της μιλάω και όχι για τον απολογισμό, στο Δήμο Βέροιας τα έκανε χάλια. 
Αυτό κατάλαβα εγώ. Οφείλατε λοιπόν να πείτε ένα συνολικό ευχαριστώ και 
συγχαρητήρια για τη δουλειά που έγινε για όλους τους πρώην Δήμους.  

Πρόεδρε επειδή ο χρόνος είναι πάρα πολύ λίγος και επειδή στην αίθουσα είχα 
πει ότι θα μιλήσω με στοιχεία πλέον, για το Δήμο Απ. Παύλου και για το τι έγινε στο 
Δήμο Απ. Παύλου και για το πώς ήταν υπαίτιος να εκτιναχθούν στα ύψη 
προϋπολογισμοί Δημοτικών επιχειρήσεων και εν προκειμένω της ΚΕΠΑ που είμαι 
εγώ, θα αναφέρω μερικά στοιχεία και παρακαλώ την ανοχή σας.  

Είχα μιλήσει σ’ αυτή την αίθουσα μέσα για ανασφάλιστα οχήματα και για 
αυτοκίνητα τα οποία δεν έχουν πληρωμένα τέλη κυκλοφορίας. Απολογισμός 2010, 



από τους 5 κωδικούς οι οποίοι αφορούσανε τα τέλη κυκλοφορίας και συνολικά είναι 
στα 8.400,00 €, τόσα έπρεπε να πληρωθούνε, πληρώθηκαν 1.500,00 €. Αφορούσε το 
αυτοκίνητο της Δημάρχου μόνο και ένα ακόμα υπηρεσιακό αυτοκίνητο, τα άλλα όλα 
είναι χωρίς τέλη κυκλοφορίας, τα στοιχεία είναι εδώ. Πάμε παραπίσω, υπήρχε η 
ευαισθησία για να δουλέψει καλά η πρώην επιχείρηση, η συγχωνευμένη επιχείρηση 
του Δήμου Απ. Παύλου, η Κοινωφελής επιχείρηση, είχε προβλεφθεί λοιπόν, για το 
διετές πρόγραμμα δράσης 150.000,00 € για το 2010 μιλάω, προκειμένου να υπάρχει 
εύρυθμη λειτουργία. Πόσα χρήματα πήρε η επιχείρηση; Πήρε 60.000,00 € και θα δείτε 
τα υπόλοιπα 90.000,00 € που δεν πήρε τι αποτέλεσμα είχανε, σε λίγο.  

Συμμετοχή επίσης για το αρχικό κεφάλαιο στην Δημοτική επιχείρηση, στην 
Κοινωφελή επιχείρηση, είχε προϋπολογιστεί γιατί ήταν η συμφωνία τότε για 
250.000,00 € τι λεφτά πήρε λοιπόν αυτή η επιχείρηση για να μπορέσει να καλύψει τις 
ανάγκες της; Πήρε 55.000,00 €, αυτά μόνο δόθηκαν. Να δούμε και ένα άλλο στοιχείο 
πάρα πολύ σημαντικό. Ειπώθηκε σ’ αυτή την αίθουσα μέσα, ότι δεν υπήρχαν οφειλές, 
ένα μικρό κομμάτι και θα αναφερθώ στο παρελθόν. Λοιπόν, σ’ ότι αφορά τις αμοιβές, 
τα έξοδα παράστασης του Δημάρχου, των αντιδημάρχων, της Προέδρου Δ.Σ., ότι 
ποσό είχε προϋπολογιστεί στον προϋπολογισμό του 2010, ακριβώς το ίδιο ποσό, έγινε 
ένταλμα και πληρώθηκε, εξοφλήθηκε, τα στοιχεία είναι εδώ απ’ τον απολογισμό και 
αφορούνε τους διοικούντες του Δήμου.  

Στον ίδιο απολογισμό, προκύπτουν και στοιχεία τα οποία φαίνονται ως οφειλές 
προς το Δήμαρχο Βαλαβάνη του 2006, κ.Τσιφλίδου Κυριακή, δεν τη γνωρίζω την 
κυρία, όπως επίσης, να μην πω και όλα τα άλλα τα ονόματα και αποζημιώσεις 
Δημοτικών συμβούλων του 2005 και το 2004. Συνολικά ποσά, Πρόεδρε και μιλάω 
μόνο για 5 κωδικούς, είναι γύρω στα 37.000,00 €, αυτά προϋπολογίστηκαν, πόσα απ’ 
αυτά πληρώθηκαν; Μηδέν. Αυτό, για τη συνέχεια της Διοίκησης.  

Να συνεχίσουμε λοιπόν και να πούμε κι άλλα στοιχεία: Ειπώθηκε εδώ μέσα, 
στην προηγούμενη συνεδρίαση, ότι ο Δήμος Απ. Παύλου προς την Κοινωφελή 
επιχείρηση μάλλον η Κοινωφελής επιχείρηση το μέγιστο των χρεών που έχει είναι 20 
με 30.000€, έχει γίνει πριν μια συνεδρίαση αυτό, ισοζύγιο λογιστικής απ’ αυτά που 
παραλάβαμε, προμηθευτές πρώην Δημοτικής επιχείρησης Δήμου Απ. Παύλου 
60.000€, δεν τα αναφέρω ένα προς ένα, 60.000€ και στο ίδιο ακριβώς ισοζύγιο 
πιστωτές πρώην ΔΚΕ της επιχείρησης 215.000€. Συνολικά μιλάμε για ένα χρέος 
275.000€, απ’ το πουθενά.  

Αν θυμάστε, όταν είχαμε κάνει την απόφαση συγχώνευσης στο Δ.Σ. μέσα και 
είχαμε πει τι περιλαμβάνουμε περίπου από τις άλλες επιχειρήσεις. Θυμηθείτε ότι το 
ποσό αυτό που υπολογίζαμε, που αυτά τα στοιχεία είχαν δώσει τότε οι επιχειρήσεις, 
ήτανε πολύ μικρότερο του μισού, πολύ μικρότερο του μισού. Σ’ αυτό βέβαια θα 
πρέπει να πούμε ότι δεν ήταν υπολογισμένα όλα αυτά τα εξώδικα, τα οποία εξώδικα 
αφορούν, ακούστε, ένας άμοιρος εργαζόμενος, δεν θα αναφέρω το όνομά του είναι 
εδώ τα στοιχεία του, ο οποίος πάλευε να πάρει 3.200,00 € από το πρόγραμμα της Γ.Γ. 
Νέας Γενιάς για γυμναστική σε παιδιά και μαζικό αθλητισμό, πάλευε να πάρει 
3.200,00 € οι αιρετοί όλοι ξοφλημένοι και ο άνθρωπος έκανε εξώδικο για τα 3.200,00 
€ που περίμενε να πάρει. Οφειλές επίσης οι οποίες αφορούσανε, συνολικά 
πέντε……… 

Νεστορόπουλος : Κε Μιχαηλίδη να λέτε από ποιες περιόδους, από πότε είναι 
οι αγωγές αυτές. 

Μιχαηλίδης : Θα σας πω αμέσως. 
Νεστορόπουλος : Πότε εργάστηκαν και από πότε προέρχονται. 
Μιχαηλίδης : Από 3/11/2008 μέχρι 13/9/2009, ήσασταν Δήμαρχος τότε; 
Νεστορόπουλος : Βεβαίως και ήμουνα. 
Μιχαηλίδης : Αυτό λοιπόν αφορά εσάς. Πάμε λοιπόν…. 
Νεστορόπουλος : Πείτε το όνομά του. 
Μιχαηλίδης : Ανδρεάδης Κων/νος του Χρήστου. Σας λέει κάτι; 
Νεστορόπουλος : Τίποτε απολύτως. Δεν τον γνωρίζω καθόλου. 
Μιχαηλίδης : Ούτε εγώ. Το εξώδικο είναι εδώ όμως. Όχι το εξώδικο, η αγωγή 

είναι εδώ. 
Νεστορόπουλος : Τι εργασίες έκανε αυτός; Τι δουλειά έκανε; 



Μιχαηλίδης : Είπα, μαζικό αθλητισμό, γυμναστής. Ότι αφορά την αγωγή της 
ΣΚΥΡΟΔΕΜΑ. Η οποία αναγκάστηκε να ζητήσει με εξώδικο 5.000,00 €. 

Νεστορόπουλος : Από ποτέ είναι αυτή κ. Μιχαηλίδη; Και έγινε νόμιμα η 
προμήθεια; Μπορούσε να τα πληρώσει η επιχείρηση; 

Πρόεδρος : Κε Νεστορόπουλε, δεν μπορείτε να διακόπτετε. Είναι κανόνας 
πλέον σεβαστός.  

Νεστορόπουλος : Να λέει όλη την αλήθεια και να μην προσπαθεί να 
δημιουργήσει εντυπώσεις. 

Πρόεδρος : Κε Νεστορόπουλε δεν τον προστατεύω, τις διαδικασίες 
προστατεύω, θα πάρετε το λόγο μετά. 

Νεστορόπουλος : Παρακαλώ πολύ, να μην δημιουργεί εντυπώσεις. Σήμερα 
μιλάει για την ΚΕΠΑ, δεν έχω τα στοιχεία της ΚΕΠΑ και είπα την προηγούμενη φορά 
ότι θα έρθει εδώ ο Πρόεδρος της Κοινωφελούς του πρώην Δήμου και να φέρει τα 
στοιχεία όλα. 

Μιχαηλίδης : Να φέρει τα στοιχεία ο Πρόεδρος και να μας πει ο κ. Θαλαλαίος 
πως είναι δυνατόν να έχει εξοφληθεί στο 95% των αποζημιώσεών του ως Πρόεδρος 
και όλοι οι προηγούμενοι Πρόεδροι των διοικήσεων του Βαλαβάνη, όλοι μα όλοι, να 
είναι ανεξόφλητοι και μάλιστα να παλεύουν σήμερα μην χάσουν τα χρήματα τους 
λόγω της παρέλευσης της πενταετίας. Σε ότι αφορά οφειλές και εδώ πάνε και οι 
παλιές οφειλές οι οποίες φρόντισε η διοίκηση να τις πληρώσει, Καραμάνης 9.800,00 
€, εξώδικα απ’ το πουθενά…. 

Νεστορόπουλος : Τι απ’ το πουθενά; Οφειλές είναι. Παραλάβατε κάποια χρέη, 
δεν τα ελέγξατε τι είναι αυτά; 

Μιχαηλίδης : θέλω να πω εδώ, παρατήρηση, απευθείας αναθέσεις λοιπόν από 
το Δήμο σε επιχειρήσεις για έργα κατασκευαστικά. Ο Δήμος πλήρωνε την επιχείρηση 
υποτίθεται και μάλλον την πλήρωνε, η επιχείρηση όμως δεν πλήρωνε τις οφειλές. Η 
Δημοτική επιχείρηση. Για την κατασκήνωση Τσαφ – Τσουφ το είπα και την 
προηγούμενη φορά για το εξώδικο, όπως επίσης και για την εργαζόμενη, δεν θα πω 
κάτι παραπέρα.  

Θέλω να κάνω μια αναφορά σε ότι αφορά το 2009. Πάρθηκε η απόφαση 
χρηματοδότησης από το ΕΤΕΡΠΣ 180.000,00 € για τη μελέτη γεωλογικής 
καταλληλότητας. Τότε, ο βουλευτής, ο κ.Τσαβδαρίδης, με ενέργειές του στην 
εφημερίδα βγήκε και προανήγγειλε το μέγιστο γεγονός, ακολούθησε ευχαριστήριο 
από την αντιδήμαρχο Τεχνικών την κα Ελευθεριάδου, γι’ αυτό το γεγονός. Το Δ.Σ. 
συνεδρίασε και αποδέχτηκε αυτά τα χρήματα και καλά έκανε, νόμιμη η απόφαση από 
την Περιφέρεια και ακολουθεί, βγαίνει η απόφαση του Σουφλιά, την έχουν στα χέρια 
τους ο Δήμαρχος από 14/8/2009, δεν γίνεται καμία μα καμία ενέργεια σ’ ότι αφορά το 
έργο και έρχεται λοιπόν……. 

Νεστορόπουλος: Τι λες τώρα; Δεν ντρέπεσαι λίγο; 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση, διότι μιλούν δημοτικοί σύμβουλοι εκτός 

μικροφώνου) 
Πρόεδρος: Παρακαλώ, παρακαλώ, παρακαλώ. 
Μιχαηλίδης: Αφού μου λέει να ντρέπομαι, απαντώ με στοιχεία. 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση, διότι μιλούν δημοτικοί σύμβουλοι εκτός 

μικροφώνου) 
Μιχαηλίδης: Υπουργείο Περιβάλλοντος, απόφαση του Υπουργού, εξαιρούνται 

και ουσιαστικά παίρνει πίσω τα χρήματα, εξαιρούνται οι αποφάσεις εκείνες που μέχρι 
και 15 μέρες πριν την έγκριση της απόφασης, δεν υπήρχε ομαλή εξέλιξη. Δεν υπήρχε 
τίποτα και χάθηκαν τα λεφτά και μιλάμε μόνο για το Σέλι – Άνω Σέλι. Χάθηκαν τα 
λεφτά και κανείς δεν είπε τίποτα για τα 180.000€, πάει και αυτό.  

Επίσης, πρακτικό συνεδρίασης Δ.Σ. Απ. Παύλου, πάρθηκε μια απόφαση, έγινε 
διαγωνισμός για την πλατεία 21 Αγγέλων. Σε εκείνο το διαγωνισμό υπήρχε ένα 
κονδύλιο 100.000€. Ο Δήμαρχος λέει ότι ο διαγωνισμός έγινε, θα διαβάσω ακριβώς 
γιατί έχει σημασία, «… γίνονται μελέτες, ακολουθεί η διαδικασία διαγωνισμού βγαίνει 
ο ανάδοχος. Ο Δήμος δεν εμπλέκεται, λέει, στο έργο, παρακάμπτω κάτι, μάλλον δεν 
παρακάμπτω τίποτα, ήρθε ο εργολάβος ο οποίος κατέθεσε προσφορά με έκπτωση 
1,04% και λέει ο Δήμαρχος, και αυτό αν θέλετε έτσι για την ιστορία, γιατί ο ίδιος 



εργολάβος έκανε και προηγούμενο έργο, παρακάλεσε λέει απ’ ότι άκουσα τους άλλος 
ενδιαφερόμενους που ήταν εδώ και τους είπε επειδή έτσι ακούστηκε, φήμες τα λένε 
αυτά» και σταματάει εκεί με αποσιωπητικά η συζήτηση.  

Ουσιαστικά ήρθε ένας εργολάβος, έδωσε μια έκπτωση 1,04%, ρώτησα τον κ. 
Δάσκαλο πριν, κ. Δάσκαλε 1,04% τι σημαίνει; Και μου λέει «στημένο», δεν 
αναφέρομαι στο Δήμαρχο. Είναι στημένο από τους εργολάβους και τι έπρεπε να κάνει 
ο Δήμαρχος τότε; Έπρεπε ο Δήμαρχος τότε, βάση του Ν. 3669/2008 και του 
αντίστοιχου Π.Δ. να μην προχωρήσει σε διαγωνισμό γιατί αυτή η έκπτωση είναι κάτω 
από 12%. Έπρεπε λοιπόν αυτό το έργο να στοιχίσει 40.000,00 € το πολύ, το πήρε ένας 
εργολάβος με 1,04% έκπτωση και στην ίδια απόφαση, εδώ, επειδή έγινε και μια 
κουβέντα για τις κατασκηνώσεις Τσαφ – Τσουφ, ομολογεί ο Δήμαρχος και λέει, 
μιλάω για οφειλές, και λέει σε κάποιο σημείο στον κ. Θαλαλαίο, « για το εξώδικο που 
αναφέρεστε είναι παλιά χρέη και αμαρτίες παλιότερης διοίκησης. Πήγαν τα παιδιά στις 
κατασκηνώσεις και δεν πλήρωνε τα λεφτά… Πόσα λεφτά ακόμα κ. Θαλαλαίε χρωστάμε 
στην Τσαφ – Τσουφ;» και λέει ο Θαλαλαίος το ποσό που χρωστούσανε ήταν κοντά 
στις 30.000,00 €, και λέει όμως εδώ 25.000,00 € πιστεύω ότι είναι λιγότερο και λέτε 
εσείς «Έχετε κάνει διακανονισμό; Εφόσον έχει δώσει χρηματοδότηση ο Δήμος στην 
επιχείρηση;» Έτσι λέτε εσείς εδώ πέρα, πήρε τα λεφτά λοιπόν η επιχείρηση για να 
πληρώσει αυτό, δεν πλήρωσε της οφειλές αυτές και πλήρωσε τις αμοιβές του 
Προέδρου.  

Πρόεδρε, αυτά προκύπτουν απ’ τα στοιχεία. Επίσης εργολάβοι οι οποίοι το 
2006 και είχα βρει μια εφημερίδα με τα λεγόμενα του κ. Νεστορόπουλου, το 2006 ο κ. 
Νεστορόπουλος τους είχε καταγγείλει, όταν ήταν Δήμαρχος ακόμα ο κ. Βαλαβάνης, 
το είχε καταγγείλει, τι έγινε λοιπόν μετά; Αυτοί οι εργολάβοι, οι καταγγελλόμενοι, με 
απευθείας ανάθεση από το Δήμο και με αποτέλεσμα, άκουσον-άκουσον, με το που 
τελείωσε η διοίκηση Νεστορόπουλου, καταθέσανε προσφυγές κατά του ενιαίου 
Δήμου Βέροιας πλέον. Τρία στοιχεία ακόμα και τελειώνω κ. Πρόεδρε. Όταν ανέλαβε 
τη διοίκηση ο κ. Νεστορόπουλος, δεν υπήρχε καμία μα καμία οφειλή προς 
εργαζόμενους, καμία οφειλή και τον προκαλώ να φέρει στοιχεία, όταν ανέλαβε τη 
διοίκηση και μιλάω για την επιχείρηση. Επίσης, τα διοικητικά συμβούλια, την 
απόφαση για τα διοικητικά συμβούλια, να έχουν αποζημίωση, πάρθηκε επί των 
ημερών του και η οποία δεν υλοποιήθηκε. Τέλος, θέλω να κάνω μια ερώτηση αλλά θα 
απαντήσω εγώ για το ποσό, από το 2003 μέχρι το 2006 ο Πρόεδρος της ΔΕΥΑ δεν 
έπαιρνε χρήματα, ήταν άμισθος, από το 2007 και μετά 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση, διότι μιλούν δημοτικοί σύμβουλοι εκτός 
μικροφώνου) 

Μιχαηλίδης : Από το 2007 και μετά λοιπόν, μέχρι το 2010 ο Πρόεδρος της 
επιχείρησης έπαιρνε μηνιαίως 1.200,00 € και σ’ αυτή την αίθουσα μέσα βγήκανε 
κάποιοι παραλογιζόμενοι και λέγανε ότι κακώς παίρνανε χρήματα οι Πρόεδροι των 
επιχειρήσεων, όταν αυτοί φρόντισαν πρώτοι να δώσουν στους δικούς τους, όταν 
υπήρχε ένα ιστορικό, διαχρονικά που δεν υπήρχε καμία μα καμία αμοιβή. Έχω κι 
άλλα, αλλά δεν προλαβαίνω. 

Σταυροπούλου: Πρόεδρε, ο κ. Μιχαηλίδης με κάλυψε σ’ αυτά που είχα να πω 
αλλά εγώ έχω να επισημάνω το εξής: Η διοίκηση του Δήμου Απ. Παύλου, πλήρωνε 
επιλεκτικά και οφειλές και όσο αφορά τους αιρετούς και όσο αφορά τα έργα. Πείτε 
μου πως είναι δυνατόν εσείς, η Πρόεδρος, ο Δήμαρχος, οι αντιδήμαρχοι να έχετε 
πληρωθεί και στην κ.Τσιφλίδου να οφείλετε από το 2006. Οφείλουν στην Πρόεδρο 
του Δ.Σ. το 2006. Επίσης οφείλουνε και από συνεδριάσεις των Δ.Σ.  

Όσο αφορά τα 180.000,00 € που χάθηκαν από το ΕΤΕΡΠΣ, ήταν μια 
προσπάθεια του κ.Τσαβδαρίδη, της κ.Ελευθεριάδου και της κ.Σιδηροπούλου, η οποία 
ήταν μια δημότισσα και η οποία ήθελα να ολοκληρωθεί για να μπορέσει να 
αξιοποιήσει την περιουσία της. Είναι χρήματα τα οποία χάθηκαν και μετά, εκ των 
υστέρων, είχαμε ψηφίσει 87.000€ γι’ αυτό το λόγο, από ίδια έσοδα.  

Όσο αφορά την πλατεία των 21 Αγγέλων, ήταν μια πλατεία επί διοίκησης 
Βαλαβάνη η οποία ήταν έτοιμη, είχαν γίνει όλες οι υποδομές, υπήρχε η δεξαμενή και 
χρειαζόταν να μπουν οι πίδακες, ο μηχανισμός για να μπορέσει να λειτουργήσει. 
Γκρεμιστήκαν αυτά και καταναλώθηκαν άλλα, με το προκλητικό αυτό, πιστεύω 



140.000,00 € και από εκεί και πέρα δόθηκαν άλλα τόσα χρήματα. Αυτά έχω να πω, 
ευχαριστώ.  

Νεστορόπουλος: Δεν μπορώ να καταλάβω το τόσο μεγάλο μένος του κ. 
Μιχαηλίδη. Πιστεύω ότι εκτελεί διατεταγμένη υπηρεσία. Ανασφάλιστα οχήματα 
Πρόεδρε.  

Μιχαηλίδης: Πρόεδρε, αν δεν ανακαλέσει νομίζω θα πρέπει να πάρετε το λόγο 
εσείς. 

Πρόεδρος: Θα τον καλέσω κ. Μιχαηλίδη να ανακαλέσει λοιπόν. Διατεταγμένη 
υπηρεσία δεν ταιριάζει σε κανέναν μας ο καθένας μας εκφράζεται προσωπικά. 
Νομίζω θα έπρεπε να επαινέσετε τον κ. Μιχαηλίδη.  

Νεστορόπουλος : Λυπάμαι ειλικρινά με το μένος του και γι’ αυτά τα ψεύδη 
που έχει πει. Το διατεταγμένη υπηρεσία το ανακαλώ Πρόεδρε. Λοιπόν, σας καταθέτω 
εδώ τα οχήματα του Δήμου που είναι όλα ασφαλισμένα και αρχίζω, δίκυκλο Yamaha 
ΝΥ 832, ……………………. όλα τα οχήματα του πρώην Δήμου. Είναι τα 
ασφαλιστήρια. Επίσης σας καταθέτω της ΔΙΚΕΑΠ της σημερινής ΔΙΚΕΑΠ τα 4 
οχήματα που είναι ασφαλισμένα, τα συμβόλαια λήξανε 18/4/2011. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση, διότι μιλούν δημοτικοί σύμβουλοι εκτός 
μικροφώνου) 

Νεστορόπουλος : Παρακαλώ Πρόεδρε, διαβάστε τα νούμερα και της ΔΕΥΑ τα 
οχήματα Πρόεδρε. 

Παυλίδης: Ψεύδεται Πρόεδρε. Το αυτοκίνητο που έχουμε στο Ν.Π. και με 
κυνηγάει ο κ.Βουτσιλάς είναι ανασφάλιστο Πρόεδρε. 

Νεστορόπουλος: Ποιο αυτοκίνητο κ. Παυλίδη; 
Παυλίδης: (αδύνατη η απομαγνητοφώνηση) ο ηλεκτρολόγος. 
Νεστορόπουλος: Έχω το συμβόλαιο. Έχω τα συμβόλαια των οχημάτων της 

ΔΙΚΕΑΠ. Λοιπόν, πρώτα είναι το τρακτέρ το ΗΜΚ, ξεκινούσαν από 18/10/2010, 
μέχρι 18/4/2011 έκτοτε λέει, ακυρώθηκε το συμβόλαιο αυτό. 

Μιχαηλίδης: Πρόεδρε, ασφάλιση αυτοκινήτου το οποίο είναι παροπλισμένο 
εδώ και 3 χρόνια. 

Νεστορόπουλος: Το τρακτέρ δεν ήταν παροπλισμένο, το χρησιμοποιούσαμε, 
είχαμε αγοράσει και ένα βυτιάκι για να ραντίζουμε τα χόρτα. Το VW το κόκκινο, 
ασφαλισμένο το ΕΕΗ 3346, 30/10/2010 έως 30/4/2011, ανανεώθηκε γράφει το 
ασφαλιστήριο, το VW το Taro 6/10/2010 έως 6/4/2011, ανανεώθηκε, έτσι μου λέει ο 
ασφαλιστής τουλάχιστον, στη συνέχεια το ΗΜΚ 3951 VW Candy 12/4/2010 έως 
12/4/2011 είναι όλα ασφαλισμένα και ανανεώθηκαν εκτός από το τρακτέρ το οποίο 
δεν ανανεώθηκε. 

Πρόεδρος: Με την άδειά σας και για να αναδειχθεί η αλήθεια θα τα περάσω 
απέναντι στον κ. Παυλίδη για να δούμε λοιπόν που υπάρχει αλήθεια. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση, διότι μιλούν δημοτικοί σύμβουλοι εκτός 
μικροφώνου) 

Παυλίδης: Πήγαμε να πάρουμε λοιπόν τα οχήματα που ψήφισε το Δ.Σ., πήγα 
εγώ να τα παραλάβω από τον κ. Κουλουριώτη και όλα δεν μετακινούνται έχουνε 
πρόβλημα, δεν δουλεύουν είναι αδήλωτα. 

Νεστορόπουλος: Εσείς τα έχετε κύριοι, εγώ δεν είμαι από την αρχή του έτους. 
Μετά από 9 μήνες τι μου λέτε; Τον 4ο του 2011 λήξανε οι ασφάλειες και άλλα τα 
ανανεώσατε και μάλιστα πληρώθηκε και ο ασφαλιστής κιόλας. Για τα οχήματα του 
Δήμου δεν έχει πληρωθεί γιατί δεν έγινε ανάθεση, είναι έτσι κα Αρχοντάκη; Ναι λέει 
η κα Αρχοντάκη.  

Είπε για το διετές 150.000€, ναι το ψηφίσαμε αυτό και μπορέσαμε και 
πληρώσαμε 60.000€ στην ΚΕΠΑ, που είναι το παράξενο; 250.000€ το κεφάλαιο, 
δώσαμε 55.000€ δεν μπορούσαμε περισσότερα, αφού δίναμε του Δήμου, ποιον να 
πρωτοδώσουμε; Οφειλές, λέει, σε Βαλαβάνη. Πώς να τον πληρώσουμε αφού δεν το 
επέτρεπε η Επίτροπος Πρόεδρε; Έχει κάνει και σε εσάς αιτήματα για να πληρωθεί, δεν 
ξέρω αν τον πληρώσατε εσείς, η δική σας διοίκηση τώρα. Πώς θα πληρωθεί όταν 
εκκρεμούσε καταλογισμός περίπου 1.000.000€, πώς να τον πληρώσουμε; 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση, διότι μιλούν δημοτικοί σύμβουλοι εκτός 
μικροφώνου) 



Νεστορόπουλος : Θα έρθω και στους άλλους. Στην κ.Τσιφλίδου, ήταν για 2 
χρόνια Πρόεδρος Δ.Σ. η κ.Τσιφλίδου και ο κ.Βαλαβάνης, η μοναδική που δεν 
πλήρωσε, ήταν αυτή, η αντιδήμαρχος η κ.Σταυροπούλου τα πήρε τα λεφτά, ο 
Λιλιόπουλος ο αντιδήμαρχος τα πήρε, επειδή επέβαλε με το έτσι θέλω να γίνει 
Πρόεδρος την τιμώρησε ο κ.Βαλαβάνης και δεν την πλήρωσε 2 χρόνια και την 
πληρώσαμε εμείς τον ένα χρόνο. Τον ένα χρόνο την πληρώσαμε, το 2005, 12.000,00 € 
και δεν μπορούσαμε άλλα να δώσουμε. Προμηθευτές, λέτε για τις οφειλές αυτές που 
είπατε ή την αγωγή απ’ το ΣΚΥΡΟΔΕΜΑ, αυτά προέρχονται από την προηγούμενη 
διοίκηση.  

Λοιπόν, ότι μπορέσαμε πληρώσαμε, θα έρθει ο Πρόεδρος, όταν θα γίνει ο 
απολογισμός της ΚΕΠΑ και τότε θα τα πούμε κ.Μιχαηλίδη. Θα τα πούμε και θα 
ακούσουν και οι προηγούμενοι Πρόεδροι το τι κάνανε τότε. Καραμάνης, ναι ήταν μια 
οφειλή επί δικής μας διοίκησης, εσείς αναλάβατε, καλέστε τους προμηθευτές και 
πείτε, ελάτε εδώ ρε παιδιά, τι έχουμε; 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση, διότι μιλούν δημοτικοί σύμβουλοι εκτός 
μικροφώνου) 

Νεστορόπουλος: Εγώ επικοινώνησα με τον άνθρωπο και μου είπε ότι έχει 
πάρει 10 φορές το Δήμο και ο ένας με παραπέμπει στον άλλο. Αυτό τον είπα εγώ τον 
κ. Καραμάνη, Καραμάνης Θωμάς λέγεται.  

Κατασκήνωση: Ακούστε κύριοι συνάδελφοι, χρωστούσε σε όλο τον κόσμο η 
διοίκηση Βαλαβάνη, με επικεφαλής την κ.Μπακαμτζόγλου που ήταν Πρόεδρος και 
στέλνανε τα παιδιά του Δήμου κατασκηνώσεις. Χρωστούσαν τους πάντες και τα 
πάντα, σας είπα, πήρα 3.400.000€ οφειλές στο Δήμο, δεν αναφέρω στις επιχειρήσεις 
πόσες ήταν οι οφειλές και αυτοί πηγαίνανε εκδρομές τα παιδιά και απ’ τα 25-30.000€ 
πληρώσαμε ένα ποσό 7-8.000€. Έτσι λειτουργούσαν, όπως λειτουργούσαν οι 
Κυβερνήσεις της χώρας μας τα προηγούμενα χρόνια και καταχρέωσαν την πατρίδα 
μας. Εργαζόμενοι, μια εργαζόμενη… 

Πρόεδρος : Είστε στη δευτερολογία σας και έχετε ήδη 7 λεπτά. Συνεχίστε και 
απαντήστε. 

Νεστορόπουλος : Είναι μια κυρία, η κ.Στεφανίδου, απ’ ότι έχω πληροφορηθεί, 
που ήταν από τα έξη ΑΜΕΑ. Τα παιδιά αυτά ήρθαν με ένα πρόγραμμα 4 χρόνια, 
προστέθηκαν επί διοίκησης Λουκίδη και συνέχισαν στη διοίκηση του κ. Βαλαβάνη 
και με το διάταγμα Παυλόπουλου έπρεπε να τα προσλάβει και αυτοί αντί να τα 
προσλάβουν τα διώξανε τα παιδιά και τα 6 τα ΑΜΕΑ και εγώ μόλις ανέλαβα 
προσπαθούσα να βρω, ήταν στην επιχείρηση, προσπαθούσα να βρω λεφτά, κατέβηκα 
κάτω στο Υπουργείο, έκανα έγγραφα.  

Κάλεσα τα παιδιά και τους υποσχέθηκα, τους λέω, «αφήστε με φέτος δεν 
έχουμε λεφτά και είναι απελπιστική η κατάσταση, αλλά μέσα στο 2008 εγώ θα σας 
προσλάβω». Το Μάρτιο του 2008 τους προσέλαβα στην επιχείρηση και τον Μάιο τους 
έκανα μετάταξη, δεν ενέκρινε η Επίτροπος την διαδικασία με τα χρηματικά εντάλματα 
και τελικά στάλθηκαν κάτω στην Αθήνα και τα ενέκρινε το Ελεγκτικό Συνέδριο κάτω 
στην Αθήνα και πληρώθηκαν τον Δεκέμβρη του 2008 τα παιδιά αυτά. Και η 
υπάλληλος η μία απ’ αυτούς, από την μέρα που δεν την προσέλαβε η διοίκηση του 
κ.Βαλαβάνη και της κΜπακαμτζόγλου, έκανε αγωγή και ζητάει εκείνα τα χρήματα τα 
οποία μας λέει ο κ.Μιχαηλίδης. Δεν ήθελα να αναφερθώ γιατί εμείς δεν φαντάζεστε τι 
περάσαμε 4 χρόνια εκεί κάτω, στον Δήμο Απ.Παύλου.  

Έρχομαι τώρα στα 180.000€. Ο Δήμος Απ.Παύλου όταν πήγα εγώ, δεν είχε 
ούτε Τεχνική υπηρεσία ούτε τεχνικό υπάλληλο, τίποτε, κανέναν απολύτως. Δεν 
ξέραμε τι μας γινόταν από τεχνικά θέματα. Πήρα ένα συνεργάτη αρχικά. Ήρθε όντως 
κάποια δημότισσα και υπέβαλε κάποιο αίτημα, ξεκινήσαμε κάποιες επαφές και 
επαναλαμβάνω δε ξέραμε, για την πράξη εφαρμογής θέλω να αναφερθώ, τα 180.000€ 
καταφέραμε μετά μέσα στο 2009 και μετά από αίτημα προς το ΠΕΧΩΔΕ, τέλος του 
2008 και εγκρίθηκε 14/8/2009 μια χρηματοδότηση απ’ το ΠΕΧΩΔΕ 180.000€. 
Αμέσως κάναμε αποδοχή του ποσού και ζητήσαμε προεκτίμηση αμοιβής. Για την 
πράξη εφαρμογής αυτής σήμερα, που είναι σε εξέλιξη που η κ. Μπακαμτζόγλου δεν 
ψήφιζε τον τρόπο, δεν ψήφιζε, ήθελε κλειστή διαδικασία και καταλαβαίνετε 
κ.Δάσκαλε τι εννοώ όταν λέω κλειστή διαδικασία. Δεν τον ψήφισε λοιπόν η κυρία 



ώστε να προχωρήσει η πράξη εφαρμογής και πριν από 2 μήνες την είχε φωτογραφία 
την κ. Μπακαμτζόγλου, που δεν ψήφιζε που όταν ψήφιζε, για να ξέρετε εδώ μέσα τα 4 
χρόνια μια μελέτη για να ωριμάσει, της αποχέτευσης κύριοι, αποτελείται από 9 
υπομελέτες, να τις αριθμήσω κ. Δάσκαλε; Καμιά υπομελέτη δεν παρέλαβε η 
κ.Μπακαμτζόγλου και όταν την ρώτησα κάποια στιγμή αν υπάρχει μελέτη για την 
αποχέτευση του Μακροχωρίου μου είπε, ναι, αλλά δεν είχε ιδέα, δεν είχε καμία ιδέα. 
Στην επιχείρηση αυτή που προΐστατο η κ. Μπακαμτζόγλου, ξέρετε τι ουίσκι πίνανε; 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση, διότι μιλούν δημοτικοί σύμβουλοι εκτός 
μικροφώνου) 

Πρόεδρος: Νομίζω ότι χάλασε το κλίμα και θα πρέπει να κάνω διάλειμμα, θα 
διακόψω αν κάνετε έτσι. Θα πρέπει να σεβαστούμε λοιπόν κάποιους κανόνες. Μιλάτε 
επί 12 λεπτά κ. Νεστορόπουλε, πόση ώρα θέλετε; Όλο το βράδυ δεν γίνεται. Δεν 
εκτιμάτε εσείς το χρόνο. 

Μιχαηλίδης: Πρόεδρε επί της διαδικασίας. Δεν αναφέρθηκα εγώ στον πρώην 
Δήμαρχο, στο σώμα μιλάω και κάνω απολογισμό του έτους αυτού, δεν έχει δικαίωμα 
να απαντάει … 

Νεστορόπουλος : Λοιπόν, τελειώνω σε 2 λεπτά. 
Πρόεδρος: Τελειώστε λοιπόν και σεβαστείτε το χρόνο όλων μας. 
Νεστορόπουλος: Για την πλατεία 21 Αγγέλων. Εκεί κύριοι βρήκα μια πλατεία 

η οποία ήταν απλήρωτη 42-45.000€ περίπου στον κ.Αποστολίδη και κατάφερα και 
εξασφάλισα μια χρηματοδότηση απ’ τις οριζόντιες δράσεις του ΘΗΣΕΑ 100.000€. 
Κάλεσα τους γονείς όλους, των θυμάτων, του τροχαίου ατυχήματος τα 15 άτομα, απ 
τον Δήμο μας ήταν τα 15 και τα άλλα 6 παιδιά ήταν απ’ τον Δήμο Αντιγονιδών, τους 
κάλεσα και όλοι ομόφωνα αποφάσισαν τι θέλουν να κάνουν στην πλατεία αυτή. 
Φέραμε δύο φωτο……. αυτοί αποφάσισαν και κατεδαφίστηκε εκείνη η στέρνα που 
είχε γίνει, η οποία ήταν απλήρωτη και ακόμα είναι απλήρωτη αν δεν κάνω λάθος και 
ζήτησαν να αλλάξουμε και ονομασία, από πλατεία 21 Αγγέλων και προτάθηκε και την 
ονομάσαμε πλατεία 21 Μαθητών. Υπάρχει πρακτικό γι’ αυτό, δεν αποφάσιζα εγώ. Το 
έργο ήταν τακτικός διαγωνισμός, όντως το πήρε ο κ. Αποστολίδης που είχε κάνει και 
το προηγούμενο έργο και ήταν απλήρωτος με 1,04% έκπτωση.  

Μας είπε ο κ. Μιχαηλίδης ότι οι εργολάβοι που ήταν μέχρι το 2006, τους 
κατήγγειλα εγώ, μετά καταθέσαν αγωγές, ποιοι είναι αυτοί δεν μπορώ να καταλάβω. 
Εγώ συνεργάστηκα με όλους τους εργολάβους και ας βρεθεί ένας εργολάβος που 
συνεργάστηκε με το Δήμο Απ. Παύλου να έχει το παραμικρό παράπονο, ας έρθει εδώ 
μέσα. Ποιος δεν πληρώθηκε να πει. Όλοι οι εργολάβοι παρακαλούσαν, γιατί η 
κοινωνία είναι μικρή,  να πάρουν έργο στο Δήμο Απ. Παύλου. Γιατί εγώ κύριοι δεν 
έκανα έργα χωρίς να έχω εξασφαλισμένες χρηματοδοτήσεις και στη θητεία μου 
εξασφάλισα πάνω από 2.000.000€ εξτρά χρηματοδοτήσεις που εσείς δεν τις είδατε 
ούτε στο όνειρό σας. 

Τσιλογιάννης : Να διευκρινίσω κάτι. Παρόλο που κατ’ ιδίαν στον κ. 
Νεστορόπουλο είπα ότι οι οφειλές που υπάρχουν, όπως ο κύριος που αναφέρατε 
προηγουμένως με τις 9-10.000,00 € και την διαταγή πληρωμής που επιδόθηκε και 
στον Δήμο και αφορούν σε σήμερα την ΚΕΠΑ, δεν μπορεί να γίνει καμία απευθείας 
συνάντηση και συζήτηση διακανονισμού, διότι υποχρεούται το Ν.Π., μέχρι να 
τελεσιδικήσει σε τελικό βαθμό και μετά να ενταλματοποιήσει. Κατά συνέπεια δεν 
μπορεί να διαπραγματευτεί, δεν μπορεί, δεν επιτρέπεται, η Νομοθεσία είναι 
σαφέστατη. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση, διότι μιλούν δημοτικοί σύμβουλοι εκτός 
μικροφώνου) 

Πρόεδρος : Κε Νεστορόπουλε δεν διευκολύνεις όμως, παίρνεις το λόγο όποτε 
θέλεις και για όσο θέλεις και είμαι σε πολύ δύσκολη θέση να κάνω παρατηρήσεις σε 
έμπειρους αυτοδιοικητικούς.  

Τσιλογιάννης : Επίσης, επειδή αναφέρθηκε και σε παλιές οφειλές. Οι παλιές 
οφειλές του Δήμου Απ.Παύλου ξεπερνούν με τα σημερινά στοιχεία, τουλάχιστον τις 
600.000€ και είναι μια σειρά από αγωγές. Μόνο ένας Σταματάκης που έχει κάνει 
κατάσχεση εις χείρας τρίτων μέσω της τράπεζας MARFIN και μας έχει ήδη πάρει τις 
143.000€ περίπου, εκκρεμούν άλλα 150.000€ από τον Σταματάκη και από εκεί και 



πέρα υπάρχουν μια σειρά από αγωγές, Τσομπαχίδης, Τσανακτσίδης 105.000€ για 
παράδειγμα, Σπυριδόπουλος, Σταμπουλής, Κυριαζόπουλος, Μπόσχος, Παπαγιάννης 
Ασφαλτοβιομηχανική, Καϊρίδης, Μανδελής, Κοινοπραξία Μεταξά, Μπαλούκας και 
διάφοροι άλλοι.  

Επιπλέον, αυτές οι αγωγές, επειδή δεν έχουν τελεσιδικήσει, αυτά είναι τα 
αρχικά ποσά, μαζί με τους τόκους που πιθανόν να εκδικαστούν ή να επιδικαστούν, το 
ποσό θα είναι πολύ πολύ μεγαλύτερο. Γιατί κάποιες αποφάσεις στο μεταξύ έχουν βγει 
από την αρχή του έτους και          κάποιες θα βγουν μετά από ένα χρόνο ή δυο ή όταν 
τελεσιδικήσουν.  

Υπάρχουν εκτιμήσεις με τους νομικούς που το κουβεντιάσαμε και αυτό το 
ποσό για το Δήμο Απ. Παύλου, μπορεί και να ξεπεράσει τις 800.000€ ή ακόμα και τις 
900.000€. Σε κάθε περίπτωση, η αρχή γίνεται από το 2003 και 2004 και 2005, είναι 
πολύ παλαιότερες, εάν με ρωτάτε και θέλετε να απαντήσω για να ικανοποιήσω της 
ερώτησή σας, εκτός από 1-2 που αφορούν την αγωγή της εργαζόμενης και του κυρίου 
προηγουμένως του οποίου το επίθετο ξεχνάω και αφορούν τη δική σας θητεία, όλα τα 
άλλα είναι από προηγούμενη θητεία, πάντως είναι από τον πρώην Δήμο Απ. Παύλου. 

Δήμαρχος : Δεν πήρα το λόγο μέχρι τώρα αλλά όπως εμείς ξεκινήσαμε και 
πληρώναμε και εδώ ακούσαμε διάφορες κορώνες για τα ποσά του Δήμου Βέροιας, 
όπως ξεκινήσαμε και πληρώναμε από το 2003 έτσι όφειλε και ο κ. Νεστορόπουλος να 
πληρώνει τις υποχρεώσεις. Αυτό είναι θέσφατο και δεν το συζητάμε. Ότι και να πούμε 
δηλαδή, έσβησε μια περίοδο, θαρρείς και δεν υπήρχε Δήμος, πλήρωνε τις 
μισθοδοσίες, ενώ στο Δήμο Βέροιας που κρίθηκε, ήταν απλήρωτοι οι αιρετοί, με δική 
τους απόφαση και δεν ειπώθηκε εδώ αυτό, γιατί τι να πρωτοπούμε; 

Πρόεδρος : Θα παρακαλέσω, όσοι δευτερομιλήσουνε να είναι συντομότεροι 
και από τα δύο λεπτά. Αν είναι δυνατόν. 

Β. Παπαδόπουλος : Μετά από όσα άκουσα Πρόεδρε, νομίζω ότι ούτε 
παραινέσεις ούτε επισημάνσεις πιάνουν τόπο. Βέβαια σε καμία περίπτωση δεν ήταν 
σκοπός μου να κρίνω πως ψηφίζει κάποιος στην αίθουσα αυτή. Απλά, όταν 
καταψηφίζεις έναν απολογισμό, πρέπει να επισημαίνεις συγκεκριμένα τους λόγους 
που τον καταψηφίζεις, διότι αυτό είναι πάγια τακτική σε τέτοιου είδους θέματα και 
ψηφοφορίες, αλλιώς πρέπει να παρέμβουν άλλοι θεσμικοί φορείς. 

Χατζηαθανασίου : Κε Τσιούντα σας θεωρώ καλόπιστο κριτή και δέχομαι την 
κριτική σας, δεχθείτε και την δική μου, δεν πειράζει. Όσο δε για το αν θέλω να 
αποδείξω ότι ο κ. Νεστορόπουλος δεν είναι ελέφαντας, δεν χρειάζεται να το 
αποδείξω. Δεν χρειάζεται να κάνω προσπάθεια να αποδείξω ότι δεν είστε ελέφαντας. 
Δεν με καθοδηγεί αυτό το πράγμα σήμερα, γιατί καλούμαστε να πάρουμε μια πολιτική 
θέση και απόφαση. Πολιτική θέση και απόφαση η οποία καθοδηγείται, τουλάχιστον 
όσον αφορά εμένα, από τι;  

Γνωρίζω πάρα πολύ καλά ότι η Δήμαρχος έχει χάσει τον ύπνο της, απ’ τα 
προβλήματα που κουβαλάει στην πλάτη της, δεν γνωρίζω αν συνέβη και σε εσάς, 
αλλά είμαι βέβαιος ότι συνέβη και σε σας, και εσείς χάσατε τον ύπνο σας κατά τη 
διάρκεια της θητείας σας.  

Αυτό για μένα αποτελεί ένα στοιχείο το οποίο με καθοδηγεί να πω, με όποιες 
επιφυλάξεις, τις οποίες είχατε και εσείς για το Δήμο της Βέροιας αλλά δεν τον 
ψηφίσατε, με όποιες επιφυλάξεις έχω λοιπόν, να ψηφίσω τον απολογισμό του Δήμου 
σας, του Δήμου στον οποίο ηγούσασταν εσείς.  

Μ’ αυτή τη λογική λοιπόν καθοδηγούμαι και ασφαλώς, κάθε φορά που είναι 
να πάρω θέση, σκέφτομαι, αυτή η αίθουσα να μην είναι μικρογραφία της Βουλής. 
Όπου πραγματικά γνωρίζετε ποιος είναι ο αντίκτυπος και τι θεωρεί ότι γίνεται εκεί 
μέσα ο κάθε πολίτης. Αν δηλαδή έρθει ένας πολίτης εδώ ή όποιοι έρχονται εδώ και 
παρακολουθήσουν τη συζήτηση, έχω την εντύπωση ότι τα θέματα αυτά που μπορεί να 
κρατήσουν μισή ώρα και κρατούν 5 ώρες, πραγματικά δημιουργούν ένα αβάσταχτο 
φορτίο σ’ όσους πολίτες παρακολουθούν σ’ αυτή την αίθουσα. Ας είμαστε λοιπόν 
λίγο ποιο συνετοί και βεβαίως δέχομαι την κριτική σας κ. Τσιούντα, δεχθείτε και εσείς 
τη δική μου.  

Μιχαηλίδης: Πρόεδρε, είναι ή δεν είναι άδικο σ’ αυτή την αίθουσα να λέγονται 
πράγματα που δεν ισχύουν;  



Επικαλέστηκε ο κ. Νεστορόπουλος και είπε για τα ανασφάλιστα οχήματα και 
πέταξε και κάτι χαρτιά εκεί πέρα και για τα τέλη κυκλοφορίας. Εγώ επικαλούμαι και 
λέω την επίσημη επιτροπή παραλαβής του Δήμου από τον πρώην Δήμο Απ. Παύλου, 
παρουσία του Προέδρου, εάν τα οχήματα είχαν πληρωμένα τέλη κυκλοφορίας. Και αν 
ένα όχημα, Κρατικό, του Δήμου, δεν πληρώνει τέλη κυκλοφορίας, θέλουμε εμείς να 
πληρώσει ο δημότης; Πληρωμένο μόνο το αυτοκίνητο του Δημάρχου; Είναι 
απαράδεκτα αυτά.  

Επικαλούμαι το πρακτικό της επιτροπής παραλαβής, επίσημα πράγματα, ούτε 
δικά μου ούτε του Γιώργου, επίσημα. Είναι ή δεν είναι παράλογο Πρόεδρε όταν ο 
Δήμαρχος έχει τη διακριτική ευχέρεια βάση του Ν. 3669/2008, αυτό το έργο το οποίο 
φαίνεται, ο διαγωνισμός που φαίνεται ο οποίος είναι μιλημένος….. Κε Δάσκαλε πως 
λέγεται ένας διαγωνισμός με έκπτωση 1,04% όταν οι άλλοι φεύγουν από τη μέση; 
Μπράβο, απευθείας ανάθεση λέει ο κ. Δάσκαλος, είναι δυνατόν να μην πράττει το 
καθήκον του να προφυλάξει τα οικονομικά του Δήμου και ένα έργο το οποίο θα 
μπορούσε να δοθεί με μια έκπτωση 60% να δίνεται με 1,04%; Ποιος ωφελήθηκε; 
Μάλλον, ποιος ζημιώθηκε; Εγώ θα πω αυτό, ο Δήμος; Ο τότε Δήμος;  

Είναι ή δεν είναι παράλογο Πρόεδρε να δίνονται χρήματα από το Δήμο, 
υποτίθεται, προς την Δημοτική επιχείρηση για να πληρωθούν οφειλές της επιχείρησης 
και δεν πληρώνεται τίποτα; Άμα αυτό είναι ηθικό, πείτε μου. Εγώ λέω ότι είναι 
ανήθικο. Είναι ή δεν είναι σωστό να έχεις εγκεκριμένα από το ΕΤΕΡΠΣ 180.000€ και 
με την ίδια ευκολία που κατηγορείς τους άλλους που χάθηκε το έργο Σέλι – Άνω Σέλι, 
να τα χάνεις και να το επικαλείται η ίδια η Υπουργός; Να λέει ότι δεν έγινε καμία 
ενέργεια; Είναι ή δεν είναι μη λογικό και μη σύννομο και αν θέλετε παράλογο ή άδικο 
να έρχονται εκ των υστέρων ένα σωρό εξώδικα και ξαφνικά να αποκτούμε σε έξη 
μήνες θητείας μας, μάλλον τρείς μήνες ως Πρόεδροι, νομικές πλέον γνώσεις για το τι 
ακριβώς γίνεται; Από παντού εξώδικα και μάλιστα όταν αυτοί οι άνθρωποι που 
κάνουν εξώδικο δεν είχαν ποτέ στο Δήμο Απ. Παύλου, αλλά μόλις τελειώσανε οι 
εκλογές, κατευθείαν στο Δήμο Βέροιας!  

Ζήτησε ο κ. Νεστορόπουλος να του πω ονόματα, σχετικά με τους εργολάβους, 
οι οποίοι πήραν με απευθείας αναθέσεις, έργα. Ναι κύριοι, κ. Λιλιόπουλος, κ. 
Τσανασίδης, πήραν ή δεν πήραν απευθείας και καλά κάνανε οι άνθρωποι; Τους 
καταγγείλατε προεκλογικά το 2006 ή όχι; Τους καταγγείλατε το 2006! Και μόλις 
βγήκατε Δήμαρχος τους δίνετε απευθείας ανάθεση. Ή να πω για το έργο περίφραξης 
στον σκουπιδότοπο του Μακροχωρίου, ένα έργο που δεν ξεπερνούσε τα 1.000€ που 
έγιναν 6.000€ ή να πω για την εκδήλωση «φωτιά» στην πλατεία Καστοριανών που 
πέρσι κόστισε 3.000€ και φέτος μηδέν; Τι να πρωτοπώ; Ποιος αμφισβητούσε το 
ισοζύγιο αυτό εδώ πέρα, ποιος;  

Όταν εδώ μέσα ειπώθηκε ότι οι οφειλές προς την επιχείρηση ήταν 30.000€ το 
πολύ και ξεπερνάν τις 260.000€ και είναι στοιχεία που το διοικητικό συμβούλιο και 
καλά έκανε δεν τα παρέλαβε ακόμα γιατί έχει αμφιβολίες ακόμα γι’ αυτή την ιστορία. 
Τι να πρωτοπώ; Τι άλλο να αναφέρω Πρόεδρε για να αποδείξω ότι αν κάποιος πρέπει 
να έχει σήμερα εδώ πέρα την αμφιβολία να ψηφίσει, είμαι εγώ.  

Παρ’ όλα αυτά, λέω ότι πρέπει να συνεχίσει η λειτουργία του Δήμου, με τη 
θετική μου ψήφο με επιφύλαξη, δεν σημαίνει ότι εγώ δίνω το άλλοθι στον όποιο 
Δήμαρχο του παρελθόντος να πράττει ότι πράττει ή το διοικητικό συμβούλιο ή το 
όποιο Δ.Σ., όχι, δεν κάνω αυτό.  

Λέω, συνεχίζει η λειτουργία, αλλά αυτά τα οποία εμείς παραλάβαμε και 
παραλαμβάνουμε και αφορούν είτε τις οφειλές Βαλαβάνη, τις οφειλές των αιρετών 
τότε που κάποιοι δεν τις πλήρωσαν, γιατί; Γιατί τώρα βρήκαμε εδώ ένα αποκούμπι και 
είπαμε ότι δεν επέτρεπε η Επίτροπός, για τον έναν; Για τους άλλους; Ή ότι δεν υπήρχε 
Πρόεδρος στη ΔΕΥΑ, ψέματα είναι αυτά, ψέματα.  

Όταν η διοίκηση του κ. Νεστορόπουλου πλήρωνε 1.200,00 € μηνιαίως τον 
Πρόεδρο και όλα αυτά τα οποία ανέφερα. Θα ψηφίσω Πρόεδρε εγώ, με την επιφύλαξη 
και μόνο και μόνο για να συνεχίσει τη λειτουργία του ο Δήμος και μόνο και μόνο γιατί 
αυτοί οι άνθρωποι οι οποίοι είναι απλήρωτοι και ζητούν τα χρήματα τους είτε με 
εξώδικα είτε με αγωγές είτε ακόμα αν θέλετε εθιμικό δίκαιο, τα δικαιούνται γιατί είναι 



η αποζημίωση των μελών του Δ.Σ. αλλά και των αντιδημάρχων και των Προέδρων, 
για να δικαιωθούν. Γι’ αυτό το λόγο ψηφίζω. 

Σταυροπούλου : Πρόεδρε, έχω ακούσει επανειλημμένα, «οφειλές της δικής μου 
διοίκησης». Ο Δήμος τι είναι; Είναι μια διοίκηση η οποία ξεκινάει το 2007; Υπάρχουν 
οφειλές, η διοίκηση του Βαλαβάνη είχε βρει οφειλές από τη διοίκηση του κ. Λουκίδη, 
τις οποίες εξόφλησε και προσπάθησε να είναι συνεπής σ’ αυτά. Από εκεί και πέρα, ο 
Δήμος έχει μια συνέχεια, δεν μπορούμε να λέμε η δική μου διοίκηση και οι δικές μου 
οφειλές που έχουν να κάνουν με τη διοίκηση. Ο Πρόεδρος της επιχείρησης, σε 
ερώτησή μου που του είπα ….. μου οφείλει κάτι η επιχείρηση, εσύ πληρώνεσαι; Ναι 
πληρώνομαι. Οφείλει εμένα, οφείλει τον Λιλιόπουλο, οφείλει αυτούς όλους….. και μου 
απαντάει «δεν μου το επιτρέπει ο Δήμαρχος» συγκεκριμένα έτσι. Για ποιο λόγο ο 
Δήμαρχος επεμβαίνει στην επιχείρηση και δεν επιτρέπει να γίνονται κάποιες 
πληρωμές;  

Τέλος πάντων, όσον αφορά την Κατασκήνωση γιατί λέχθηκαν πάρα πολλά για 
την κατασκήνωση, εκδρομούλες και ταξιδάκια και τέτοια. Ήταν ένα πρόγραμμα 
κοινωνικής πολιτικής το οποίο πρόγραμμα εισηγήθηκε η Επιτροπή Κοινωνικής 
Πολιτικής και Ανάπτυξης του Δήμου Απ. Παύλου και πήγανε παιδιά, αφού είχαμε 
θέσει κάποια κριτήρια κοινωνικά, από μονογονεϊκές οικογένειες, άνεργους, με γονείς 
ανάπηρους και πήγαν παιδιά τα οποία πλήρωσαν το μισό. Πήγαν 11 μέρες 
κατασκήνωση εφόσον τους αναλογούσε και είχαμε βάλει κάποια τέτοια κριτήρια και 
πήγαν αυτά τα παιδιά στην κατασκήνωση. Υπάρχει και απόφαση Δ.Σ. ομόφωνη, η 
οποία εγκρίνει το πρόγραμμα αυτό. Δεν μπορεί λοιπόν να μας λέει ο κ. 
Νεστορόπουλος, ταξιδάκια και εκδρομούλες και κατασκηνώσεις….  

Όσο αφορά την επιχείρηση, γιατί πολλά λέχθηκαν και για την επιχείρηση στην 
οποία τα δύο τελευταία χρόνια ήμουν Πρόεδρος εγώ και για την οποία αφιλοκερδώς 
προσέφερα τα πάντα και δεν υπήρχε ούτε προσωπικό ούτε γραμματειακή υποστήριξη 
και τα πάντα γινόταν από μένα. Όσο αφορά αυτό λοιπόν, υπήρχαν κάτι εντάλματα τα 
οποία υπογράφτηκαν από την Επίτροπο, ήταν γύρω στα 80.000€, την τελευταία μέρα 
της διοίκησής μας και δεν μπορέσαμε να τα πάρουμε. Μ’ αυτά όλα πληρωνόταν όλες 
οι οφειλές και στο ταμείο δεν υπήρχε καμία οφειλή, δεν άφηνα καμία οφειλή. Τα 
οποία δεν μπορέσαμε να πάρουμε επειδή ήταν τελευταία μέρα και πήγανε στην 
επόμενη διοίκηση.  

Όσο αφορά το ουίσκι που λέει ο κ. Νεστορόπουλος, ήταν μια γιορτή θυμάμαι, 
Εθνική επέτειος αν θυμάμαι καλά, φαίνεται από την ημερομηνία της απόδειξης 
άλλωστε, ένας νεαρός επιχειρηματίας λοιπόν από τον οποίο πήραμε, γιατί ότι 
παίρναμε κάναμε έναν γύρο, πηγαίναμε σε πολλούς δεν δίναμε σε έναν δουλειά και 
έκοψε ένα τέτοιο τιμολόγιο, δεν έχει να κάνει όμως τίποτε με ένα ουίσκι που λέει ο κ. 
Νεστορόπουλος. Δεν μπορεί μια Εθνική επέτειος με τα κονιάκ, με τα λικέρ και μ’ 
αυτά που πήραμε να είναι ένα ουίσκι, ούτε ο κόσμος αυτός να ήπιε ένα ουίσκι.  

Πρόεδρος : Τελειώσαμε κ. Νεστορόπουλε, δευτερομιλία είμαστε. 
Νεστορόπουλος : Στον ισολογισμό νομίζω έχει και τριτολογία Πρόεδρε. 
Πρόεδρος : Όχι, πουθενά δεν προβλέπεται, έχουμε τελειώσει. 
Νεστορόπουλος : Δεν θα απαντήσω; 
Πρόεδρος : Όχι βέβαια, τι λέτε κ. Νεστορόπουλε; 
Νεστορόπουλος : Να μην απαντήσω; 
Πρόεδρος: Θα παρακαλέσω πάρα πολύ, όχι. Με καλείται να καταστρατηγήσω 

τον κανονισμό ακόμα περισσότερο. 
Νεστορόπουλος: Μου είπατε ότι θα μου δώσετε μετά το λόγο. 
Πρόεδρος: Όχι. Έχετε μιλήσει στη δευτερολογία σας 14 λεπτά. 
Νεστορόπουλος: Δεν θέλετε να ενημερωθείτε και από μένα και να έχετε μια 

εικόνα συνολικά; 
Πρόεδρος: Θα υπάρξει και αντίλογος και θα πάμε σε μια ατέρμονη διαδικασία. 

Θα παρακαλέσω πάρα πολύ να διευκολύνεται και την δουλειά τη δική μου, το 
καθήκον μου κάνω. 

Νεστορόπουλος: δεν γίνεται όμως έτσι Πρόεδρε. 
Πρόεδρος: Γίνεται, γιατί επιβάλλεται από τον κανονισμό. Θα υπάρξει μια 

ατέρμονη διαδικασία και δεν θα τελειώσουμε ποτέ.  



Να διευκρινίσω το εξής: όπως διατυπώθηκε απ’ την Δήμαρχο και τον κ. 
Μιχαηλίδη, η πλειοψηφία έχει μια θέση, να ψηφίσει με επιφύλαξη. Αυτή η ψήφος, 
είναι θετική. Επομένως όσοι θα ψηφίσουν είτε με επιφύλαξη είτε θετικά υπέρ της 
έγκρισης να σηκώσουν το χέρι σ’ αυτή τη φάση. Ψηφίζουμε λοιπόν. 

Μιχαηλίδης : Με την επιφύλαξη την οποία έχω καταθέσει. 
Πρόεδρος: Ακριβώς. Η θετική ψήφος έχει την επιφύλαξη της πλειοψηφίας. 

Επομένως, ποιοι εγκρίνουν τον απολογισμό του Δήμου Απ. Παύλου; 
Νεστορόπουλος: Με την επιφύλαξη κ. Πρόεδρε που ανέφερα, όσον αφορά για 

τα δύο ποσά τα 151.000,00 € και τα 65.000,00 €. 
Δήμαρχος : Εμείς Πρόεδρε με συνολική επιφύλαξη, όχι ειδική. Όχι την 

πρόταση του κ. Νεστορόπουλου. 
Νεστορόπουλος: Δεν έχουμε αντίρρηση Πρόεδρε, ψηφίζουμε και εμείς 

συνολική. Ότι θέλουν και όποτε θέλουν! 
Κορωνάς: Πρόεδρε δικαιολόγηση ψήφου δεν χωρεί; Θέλω να δικαιολογήσω τη 

ψήφο μου. 
Πρόεδρος: Κύριε Κορωνά, έγκαιρα, πριν την ψηφοφορία ζητάμε τον λόγο για 

δικαιολόγηση ψήφου.  
Κορωνάς: Ζητούσα Πρόεδρε. 
Πρόεδρος: Να καταγραφεί. Έλα να το καταγράψουμε. Ποιοι εγκρίνουν τον 

απολογισμό, τον ισολογισμό και τα αποτελέσματα χρήσης του Δήμου Αποστόλου Παύλου 
έτους 2010; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 25 σύμβουλοι: 
Δ. Δάσκαλος, Μ. Σουμελίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Α. Λαζαρίδης, Ε. Αρχοντάκη-
Γεωργίου, Τ. Χατζηαθανασίου, Θ. Αγγελίνας, Λ. Πουλασουχίδης, Κ. Βοργιαζίδης, Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, Α. Καγκελίδης, Κ. Συμεωνίδης, Β. 
Παπαδόπουλος, Κ. Κουτσαντάς, Α. Νεστορόπουλος, Κ. Κοστογλίδου, Α. 
Βεσυρόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Χ. Τσιούντας, Ε. Γουναράς, Γ. Σουμπέκας, Δ. 
Γκέκα, Α. Παπαδόπουλος, Σ. Κουμτσίδης. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 5 σύμβουλοι: 
Θ. Θεοδωρίδης, Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, Π. Παυλίδης, Ν. Μωυσιάδης, Χ. 
Σαββαϊδου. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Μ. Παπαϊωάννου, Θ. Κορωνάς. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 29-9-2010 εισηγητικό σημείωμα της αντιδημάρχου Ε. Αρχοντάκη. 
2.- Την αριθ. 372/2011 απόφαση προελέγχου και την έκθεση ελέγχου της Οικονομικής 
Επιτροπής επί του απολογισμού και ισολογισμού αντίστοιχα του Δήμου Απ.Παύλου έτους 
2010. 
3.- Την αριθ. πρωτ. 503/11175/19-10-10 απόφαση Δημάρχου Απ. Παύλου, με την 
οποία ανέθεσε στην εταιρεία ΣΟΛ α.ε.ο.ε τον έλεγχο των οικονομικών καταστάσεων 
του Δήμου, χρήσεως 2010. 
4.-Τα παραπάνω στοιχεία του απολογισμού, τον ισολογισμό και τα αποτελέσματα 
χρήσης του Δήμου Απ. Παύλου διαχειριστικής περιόδου 2010. 
5.- Την σχετική έκθεση ελέγχου της παραπάνω ορκωτής ελέγκτριας-λογίστριας. 
6.- Ότι στη συνεδρίαση παραβρέθηκαν η ορκωτή ελέγκτρια-λογίστρια που συνέταξε 
το παραπάνω πιστοποιητικό και ο αρμόδιος προϊστάμενος του πρώην Δήμου Απ. 
Παύλου. 
7.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
8.- Τις διατάξεις του άρθρου 163 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.) και των άρθρων 72 & 267 
του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης). 
 

Αποφασίζει  Κατά Πλειοψηφία 
 

Α) Εγκρίνει τον παραπάνω απολογισμό εσόδων και εξόδων του Δήμου Αποστόλου 
Παύλου, οικονομικής χρήσης 2010, κατά τον οποίο τα έσοδα ανήλθαν σε € 
3.835.797,80, τα έξοδα σε € 3.607.820,46 και το χρηματικό υπόλοιπο σε € 
227.977,34, όπως λεπτομερώς αναγράφονται στον οικείο απολογιστικό πίνακα. 



Β) Εγκρίνει τον ισολογισμό διαχειριστικής περιόδου 2010 του Δήμου 
Αποστόλου Παύλου, ο οποίος εμφανίζει γενικό σύνολο ενεργητικού € 16.550.257,29, 
γενικό σύνολο παθητικού € 16.550.257,29 και καθαρά αποτελέσματα (ζημία) χρήσης 
€ -1.424.203,04. 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  667/ 2011 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Ι. Λιάτσου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Α. Ορφανίδου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Ν. Αγγέλου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου     
Π. Παυλίδης     
Τ. Χατζηαθανασίου     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Κ. Συμεωνίδης     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βεσυρόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  20-12-2011 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Κ. Παναγιωτίδης 
Α. Παπαδόπουλος 
Σ.  Κουμτσίδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Χ. Σαββαϊδου 

 
 
  

 


